

Vista Limassol: Pafilia's stunning new development fusing modern elegance & contemporary Mediterranean design

利马索尔维斯塔：帕菲利亚的全新楼盘彰显现代典雅&地中海风情

Pafilia Property Developers proudly announces the launch of its new luxury project, Vista Limassol, an enchanting community development of stylish townhouses overlooking the scenic Mediterranean coastline in Cyprus' most cosmopolitan and vibrant city.

帕菲利亚房地产开发公司很自豪地宣布推出全新奢华楼盘——利马索尔维斯塔，这个迷人的时尚联排别墅社区位于塞浦路斯最繁华的大都市，可俯瞰地中海美丽的海岸线。

Located in a prime hillside location in the quiet residential neighbourhood of Agios Tychon - just minutes away from the city centre - Vista adds to Pafilia's impressive growing portfolio of highly desirable properties at the forefront of cutting edge architecture and design, offering a unique investment opportunity in one of the most desirable and strategic locations in the Mediterranean.

维斯塔位于 Agios Tychon 住宅区的一片宁静的半山，地段优越，距离市中心仅几分钟车程。帕菲利亚引领建筑设计的先锋，令人印象深刻，维斯塔更是丰富了其不断完善备受欢迎的房产目录，是理想的地中海战略位置上的一个独特的投资机会。

Drawing on over 40 years' experience in luxury resorts and developments, Vista further boosts Pafilia's strategic development in Limassol, gaining momentum from the record breaking sales of the company's iconic ONE tower - the tallest seafront residential tower in the Mediterranean – as well as Pafilia's sold out Park Residences and Emerald projects.

凭借在开发奢豪华山庄和项目方面 40 多年的行业经验，帕菲利亚在利马索尔的项目——地标性的 ONE 大厦（地中海沿岸最高的住宅大楼），和已售罄的绿苑豪庭和翡翠豪庭，不断刷新销售纪录，乘着热销之风，维斯塔进一步促进了帕菲利亚在利马索尔的战略发展。

Pafilia's Sales Director, Simos Simillides, stated: "In line with Pafilia's many new and upcoming pioneering projects set to transform Limassol's cityscape, Vista raises the bar for innovative contemporary property development in the vibrant seaside town, catering to discerning clients seeking homes specifically designed for highly sophisticated yet comfortable modern living. Encouraged by the increasing demand for stylish properties in the area, our new development offers a key investment opportunity and a place to call home in a thriving business hub renowned for its high quality of life."

帕菲利亚的销售总监 Simos Simillides 称：“帕菲利亚的许多崭新和即将到来的先驱性项目将使利马索尔的城市面貌焕然一新，连同维斯塔项目，它们把这个海滨城市开创性现代房产的发展带向一个新高度，满足独具眼光的客户对高品位住房的需求，打造舒适的现代生活体验。

该地段时尚房产的需求不断增加，在这一需求的推动下，我们的全新楼盘提供了一个极佳的投资机遇，为您在繁华的商业都市安家，享受高品质的生活。

The contemporary homes designed by one of Cyprus' leading architects, Nicholas Meletiou, feature open plan layouts and airy interiors, boasting the highest quality materials and fixtures. In close proximity to the Limassol seafront promenade, beautiful beaches, and the St Raphael Marina, the Vista development comprises twenty 2-bedroom townhouses, each with a private roof garden, positioned around a large residents' pool and sun terrace.

这个现代化的社区由塞浦路斯的一流设计师 Nicholas Meletiou 设计，以开放式的格局和良好通风为特色，采用最高品质的材料和设备。维斯塔楼盘毗邻利马索尔海滨步道、沙滩和圣拉斐尔游艇码头，由 20 套 2 居室的联排别墅组成，每户均带私家楼顶花园，围绕着一个大型的公共泳池和露台而建。